
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2009. január 26-án 16.00 órai kezdettel 
megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Révay István alpolgármester. 
Bán János, 
Elekes Péter, 

   Kozma Lászlóné, 
   Naszádi Ferenc,  

Tóth Csabáné, 
Ujváry Ferenc, 

   Vass András, 
   Virág Imréné képviselők, 
 
Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix mb. jegyző, 

Garaj Dániel, 
   Tarr János MSZP bánrévei szervezete képviseletében. 
   
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, 10 képviselő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Tóth Csabáné 
képviselő Asszonyt és Ujváry Ferenc képviselő Urat javasolta. 
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
Napirend:  
  1. Indítványok, javaslatok 
  Előadó: polgármester  

 
2. Falugyűléssel egybekötött közmeghallgatás megtartása (17.00 órától az 

iskola aulájában) 
Előadó: polgármester 

 
Napirend tárgyalása:  
1.napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
a./ Rendelet módosítás 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az ülés elején kiosztásra került mindenki részére a 
rendelet módosítás anyaga. Az SZMSZ módosításról van szó, hogy a szennyvíz pályázattal 
kapcsolatosan a Képviselő-testület vállalkozási tevékenységet is folytathasson. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: A Kft. létrehozásához van erre szükség. 
 
Vass András: A szennyvíz dolog milyen stádiumban van? 
 
Hajdu Gábor: Előkészítés alatt vannak a dolgok.  
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Szavazásra tette az elhangzottakat. Bánréve Község Képviselő-testülete 10 igen szavazattal 
megalkotta az 1/2009. (I.26.) rendeletét, a 4/2007. (III.28.) Bánréve Községi 
Önkormányzat Képviselő-testületének és szerveinek Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló rendeletének módosításáról 
 

Bánréve Önkormányzatának 
1/2009. (I.26.) rendelete 

a 4/2007. (III.28.) Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testületének és szerveinek 
Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló rendeletének módosításáról 

 
1.§ 

 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a  4/2007. (III.28.) Bánréve Községi 
Önkormányzat Képviselő-testületének és szerveinek Szervezeti és Működési Szabályzatáról  
szóló rendeletét (továbbiakban R.) az alábbiak szerint módosítja. 
 

2.§ 
 
A R. I. fejezete az alábbi 5/A.§-sal egészül ki. 
 
5/A.§ Az Önkormányzat a törvényi kötelező feladatokon kívül önként vállalt feladatként 
szennyvíz elvezetésére és tisztítására szennyvízcsatorna hálózat és szennyvíztisztító telep 
építése céljából korlátolt felelősségű társaságot hoz létre. 
 

3.§ 
 
E rendelet kihirdetése napján lép hatályba. 
 
 
Hajdu Gábor József      Tóthné Mustos Beatrix 
     Polgármester       mb. jegyző 
 
b./ Társasági szerződés jóváhagyása 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A társulási szerződés elkészült formailag. Azt 
tartalmazza, hogy névértéken 760 ezer forintért visszavásároljuk a cégtől az ő részét.  
Aláírásra még nem került. Ezek után kell majd nagyon odafigyelni, amikor a támogatási 
szerződés elkészül, hogy minden alaposan benne legyen. Most egy olyan határozatot kellene 
hoznia a testületnek az ügyben, hogy a Közmű Kft. létrejött, ahhoz hogy be tudjanak jegyezni 
minket.  
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 

4/2009. (I.26.) számú Határozat 
 

Tárgy: Társasági szerződés jóváhagyása 
 

Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat  
mellékletét képező Társasági Szerződést – melyben Bánréve,  
Serényfalva, Hét települések szennyvíz elvezetésére és tisztítására  
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szennyvízcsatorna hálózat és szennyvíztisztító telep létrehozása céljából 
BSH Közmű Kft-t hoz létre – jóváhagyja. 
Felhatalmazza Bánréve Község Polgármesterét a Társasági szerződés  
aláírására és az önkormányzati tulajdonosi közösség képviseletére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Hajdu Gábor József polgármester 

 
Ezután a Képviselő-testület zárt ülést tartott, melyen ápolási díj megállapításáról döntött.  
Ezután Képviselő-testület nyílt üléssel folytatta munkáját. 
 
c./ Opel Astra értékesítése 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az Opel Astra értékesítésének ügyét körbejártam. 
Kereskedésben érdeklődtem, ott beszámítják másik autóba 700 ezer forintért, de nem veszik 
be eladásra. Említettem polgármester kollégáimnak is, hogy eladó az autónk, ha tudnak 
valakit akit érdekelne szóljanak. Egy fiatalember Dédestapolcsányból érdeklődne iránta, a 
feleségének szeretne autót venni. Eljött, megnézte. Mondtam, hogy az ára 1 millió forint, amit 
sokkalt. Tudjuk, hogy hibás is, kb. 60 ezer forintba kerül a javíttatása. Úgy egyeztünk meg, 
hogy behozom a testület elé, hogy 900 ezer forintért, ebből lejönne a 60 ezer javíttatás díja, 
így 840 ezer forintért megvenné. Ettől jobb áron nem lehet eladni. 
 
Vass András: Reálisnak tartom a 840 ezer forintos árat. El kell adni ennyiért, örüljünk, neki, 
ha ennyiért elviszik. 
 
Hajdu Gábor: Javaslom, hogy adjuk oda. 
 
Garaj Dániel: Ebben az esetben a vagyonrendeletünket figyelembe véve, meg kell hirdetni. Ki 
kell tenni egy árverési hirdetményt, és akit érdekel, az majd idejön és licitál nyilvános 
árverésen rá. Javaslom, hogy két hétig legyen kifüggesztve. 
 
Hajdu Gábor: Addigra a vevőnk lehet, hogy vesz másik autót.  
 
Garaj Dániel: Akkor egy rövidebb határidővel kell kitenni a hirdetményt. Meg kell szabni egy 
minimum árat. Idejönnek, licitálnak, és a testület eldönti, hogy adja, vagy nem. 
 
Ujváry Ferenc: Hány kilométer van az autóban? 
 
Hajdu Gábor: 60 ezer kilométer körülbelül. 
 
Garaj Dániel: A falugyűlésen is be lehet mondani. Legyen jövő hét hétfő 15.00 óra a 
nyilvános árverés időpontja. 
 
Hajdu Gábor: A minimum ár legyen 840 ezer forint, aki többet ad érte, vigye. Ez legyen az 
induló ár. Az árverésre a hivatal előtt fog sor kerülni. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta:  
 

6/2009. (I.26.) számú Határozat 
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Tárgy: Opel Astra értékesítése 
 
Képviselő-testület nyilvános árverésen értékesíteni kívánja a tulajdonát  
képező Opel Astra típusú HRN-408 frsz-ú személygépkocsiját.  
A nyilvános árverésről hirdetmény kell kifüggeszteni a helyben  
szokásos módon, a település hirdetőtábláin. 
A nyilvános árverés helye Polgármesteri Hivatal Bánréve, Kossuth L. u.  
24. szám. Időpontja: 2009. február 02. 15.00 óra. Minimális eladás ár: 
840.000,-Ft. 
A személygépkocsi az árverés időpontja előtt hivatali idő alatt bármikor  
megtekinthető. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Ezután a Képviselő-testület  17.00 órától falugyűléssel egybekötött közmeghallgatást tartott. 
 
A lakosság részéről jelen volt: 41 fő 
 
2. napirendi pont: Falugyűléssel egybekötött közmeghallgatás 
 
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket.  
Jó estét kívánok minden kedves jelenlévőnek. Elnézést kérek, de a hangosító berendezés 
meghibásodott. Ez a technika ördöge. Mindenkinek kívánok magam és a Képviselő-testület 
nevében nyugodt, békés, boldog új esztendőt. 
Ismertette előterjesztését, mely teljes terjedelemben jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
Kérte a lakosság hozzászólásait. 
 
Hozzászólások: 
 
Papp László: Köszöntök mindenkit. Nekem három hozzászólásom lenne. Az egyik, hogy a 
József Attila utca mettől meddig tart? 
 
Hajdu Gábor: Az egyes számtól a 89-ig, az Ujváry Ferenc képviselő Úr házáig. 
 
Papp László: Igen én ezt tudom, csak azt nem értem, hogy akkor a járda felújítás munkálatai 
miért mindig csak a boltig érnek el? Előttünk még mindig az a járda van, amit én leraktam. 
Hat darab járdalap hiányozna előttünk, az is akkortól, amikor vezették a gázt. 
A másik, hogy az új járdát kiktől és ki vette át? Ha ezért a munkáért egy fillér is ki lett fizetve, 
akkor az szégyen. 
A névtelen utcán a járda meg lett csinálva, de azon még eddig egy ember nem ment végig. 
Ésszerűbben kellene ezeket a munkákat végezni. Nem kirakat munka kellene. Nem akarok 
kötöszködni, de sajnos így van. 
Lenne még egy észrevételem. A József Attila utcát Ribárszkiék előtt szélesíteni kellett volna, 
a kanyarban szélesebbre hagyni. Meg lehet nézni, hogy Kálmusék előtt, ahogy folyik lefelé a 
víz mi van ott, mert lemossa a salakot.  
 
Hajdu Gábor: Végignézték a kollégáim az utcákat, ennek alapján alakult ki a munkaterv a 
járdalapok cseréjével kapcsolatosan. Az idén csak ott raktuk, ahol tényleg nagyon szükséges 
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volt. A járdalapok verése nagy költséggel jár. Az új járda helyéről felszabaduló lapokat 
folyamatosan raktuk, fogjuk rakni, a rosszakat cseréljük. 
Az új járda Liszkay Józseftől a zöldségesnél lévő kanyarig tart. Műszaki átadás-átvétele 
megtörtént. Az Államkincstártól is voltak kint ellenőrizni az elvégzett munkát. A 
szakhatóságok is hozzájárultak az átvételhez. Műszaki ellenőr is átvette a munkát. 
A névtelen úton a járda szükségességét az ott lakók jelezték, ők kérték. Nem látszat, kirakat 
munka folyik. 
 
Papp László: Lenne még egy észrevételem. Ott előttünk a parkban a füvet egyszer sem 
kaszálták le. Nagyon gazosan, csúnyán nézett ki. Mi tartjuk rendben, a közhasznú munkások 
nem voltak kint ott dolgozni egyszer sem. 
 
Hajdu Gábor: A beszámolóban is elmondtam, és tény, hogy nem bírtunk lépést tartani a sok 
csapadék miatt rendkívül gyorsan növő fő kaszálásával. Sajnos kézi kaszával a ma itt 
munkára fogható emberek már nem tudnak kaszálni, a fűkaszát pedig két nap alatt 
tönkreteszik. A fűkaszáink majdnem mindig folyamatosan rosszak voltak, ez is nehezítette a 
munkát. Tudjuk, hogy ez a munka nem úgy ment, ahogy kellett volna. Nagyon oda fogunk 
figyelni, és mindent meg fogunk tenni annak érdekében, hogy ne forduljon elő ilyen. Sokat 
évődök én magam is a munkatársaimmal ezért, és a hasonló dolgokért. Tudjuk, hogy a 
temetőben sem úgy mentek a dolgok, nem volt olyan a színvonal, amit korábban 
megszokhattunk. Igyekezni fogunk, hogy a csökkenő finanszírozás ellenére tudjuk tartani az 
iramot.  
Szeretnélek megkérni Laci, és mindenkit szeretnék megkérni, hogy amikor a problémát 
észleled, észlelik, akkor gyere be, jöjjenek be a hivatalban a jelzés megtétele céljából. Nem 
kell megvárni a falugyűlést, akkor rögtön szívesen fogadjuk a jelzéseket. 
Az is problémát okoz időnként, hogy ha vágjuk, akkor azt mondják, ne tegyük, mert levágják 
a tehénnek, jószágnak. Ha nem vágjuk, akkor oda sem kell, akkor miért nem vágjuk. 
Köszönöm a hozzászólásaidat. 
 
Papp László: Mi rendbe tartottuk magunk előtt. 
 
Hajdu Gábor: Ezt a problémát mi is érezzük. 
 
Tóth József: Észrevételezni szeretném, hogy az eddigiekben, amennyiben Gyárfás Ildikó 
országgyűlési képviselő Asszony nem tudott eljönni a falugyűlésre, úgy polgármester Úr a 
köszöntőnél mindig megemlítette, most egy szót sem ejtett erről. Az, hogy a XXI. században 
nincs egy használható mikrofon egy ilyen rendezvényen, hogy épp most romlik el, ez 
elfogadhatatlan. A tavalyi évben is hozzászóltam a falugyűlésen és észrevételeztem, hogy 
gondot jelent, hogy csak egy nap tart nyitva a fiókgyógyszertár. Örömömre szolgált, hogy már 
csak egy napon nincs nyitva a héten, örülök, hogy sikerült megoldást találni. Ez egy jó pont.  
A járda építéssel nem értek egyet. Én időközben is voltam bent jegyző Úrnál, hogy jöjjön ki, 
nézze meg, hogy mit csinálnak, hogy dolgoznak. Az úgy rossz az egész, ahogy van. Mozog az 
egész.  
Azon a csatornán, ahol eddig a falu TV-t tudtuk nézni, most arra bekerült egy teljesen más 
adás, nincs falu TV, vagy másik csatornára került át. 
A tavalyi beszámolóban azt hallhattuk a terveknél, hogy a falunap helyett két napos 
rendezvény, ún. „burgonyafesztivál” kerül majd megtartásra. Ez elmaradt, helyette 
ugyanolyan egy napos volt, mint eddig. A másik, hogy ha én vendégül látok valakit, akkor az 
úgy is legyen. Mi, amikor kiértünk már nem kaptunk elég étkezési jegyet. Mindenki 
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küldözgetett a másikhoz, hogy attól kérjünk. Javasolnám, hogy jövőre, amikor kijön a 
meghívó, legyen mellé csatolva annyi étkezési jegy, ahány fő lakik abban a lakásban.  
A szennyvíz pályázattal kapcsolatosan elhangzott tavaly a beszámolóban, hogy értesítve lesz 
a lakosság, és tájékoztatva leszünk még egy falugyűlésen. Lehetett volna egy tájékoztatást 
tartani, hogy a pályázat nem nyert, ne várjátok, ez van.  
Sok idős, egyedül élő ember él településünkön. Sokan vannak közülük, akinek olyan sincs, 
aki gondozza, aki majd lakja a lakást. Nincs rokona. Véleményem szerint a közhasznú 
munkások besegíthetnének az ilyen esetekben, pl. eltakaríthatnák a havat, stb. 
A 65 év felettieknél, ha van fűnyírás, elfogadhatatlan, és nem is hiszem el, hogy nincs pénze 
az önkormányzatnak új fűkaszát venni. Az a véleményem, hogy ha le akarják vágni, akkor le 
is tudják, tudnák. Könnyű azt mondani, hogy nincs pénz. 
A szeméttelep kié, ki tulajdona? 
Szeretném megkérdezni, hogy a képviselők tiszteletdíja mennyi településünkön? 
A sport Bánrévén egy bukott játék, de eddig legalább az óvodásokat vitték úszni. Miért nem 
lehet, akkor ezek előtt sem lehetett volna? Tudjuk, hogy település szinten nem volt, nincs, aki 
összefogja, de legalább a gyermekeket vitték eddig, hogy lehetőségük legyen. Akkor 
forduljon a busz kétszer az óvodás gyerekekkel, ha egyszerre sokan vannak, nem férnek el.  
 
Hajdu Gábor: A járdával kapcsolatosan, úgy gondolom elképzelhető, hogy mozog. Tavasszal 
a javítási munkálatok meg fognak történni. Lehet, hogy nem folyt be a homok rendesen. 
Gondot fogunk fordítani rá, feltétlenül. Köszönjük az észrevételt. 
A falu TV-vel kapcsolatosan, ha bárki jelez bármit felénk, akkor a szolgáltató felé jelzést 
teszünk. Nem  tudok erre választ adni, utána fogok nézni. 
A burgonyafesztivál sajnos nem nyert. Azt akkor is elmondtuk, hogy ha nem nyertes a 
pályázat, akkor marad minden a régi. A vendéglátással kapcsolatosan el kívánom mondani, 
hogy azt hiszem az már jövőre nem lesz. Mi a műsort fogjuk adni. Bármennyire is jót 
kívánunk tenni, mindig rosszul sül el. A vendéglátás meg fog szűnni. Így sokkal járhatóbb 
lesz a dolog.  
A szennyvíz pályázattal kapcsolatosan úgy gondolom felesleges lett volna azért összehívni 
falugyűlést, hogy csak bejelentsük, hogy nem nyert a pályázat, valamint nem is tudtuk volna 
május hónapban összehívni, tájékoztatni a lakosságot, mert én még az év végén is futottam 
köröket ezzel kapcsolatosan. Jelenleg két szálon is fut a dolog, ha pozitív irányú döntés 
születik, össze fogom hívni tájékoztatásra a lakosságot.  
Az idős gondozással kapcsolatosan el kívánom mondani, hogy a putnoki családsegítő 
szolgálat alkalmaz két gondozót településünkön. Igény szerint növelik az órájukat, ha  
szükséges, harmadik embert is  felvesznek. Közhasznúval nem lehet ellátni ezt a munkát. 
Várjuk a jelzéseket ezzel kapcsolatosan is.  
A szeméttelep egy része az önkormányzat tulajdona, a másik az államé, az Aggteleki Nemzeti 
Park kezelésében. 
A tiszteletdíjról nem kívánok nyilatkozni, itt vannak az érintettek, majd ők. 
Szervezett önkormányzati sport nincs településünkön, ez nem is önkormányzati feladat. A 
bánrévei labdarúgó öregfiúk klubja működik településünkön. Ők működnek, a határon 
átnyúló kapcsolataik is jók. 
Tóth Csabáné képviselő Asszony évente teremfoci tornát szervez, és Elekes Péter képviselő 
Úrral a falunapon is vannak sport rendezvények. Évi két millió forint nincs focira a 
településen. 
Az úszással kapcsolatosan tájékoztatni kívánom a jelenlévőket, hogy a második osztályos 
gyermekeknek van kötelező úszás oktatás. Ezt szervezi az önkormányzat. Ennyi telik az 
erőnkből. Az óvodás gyermekek számára is van lehetőség, amennyiben a szülők 
megszervezik, és a költségeket megfizetik. Az autónk kilenc személyes, abban kilenc ember 
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utazhat a sofőrrel együtt. Igaz, hogy én megmondtam, hogy amennyiben megtudom, hogy 
több ember utazik benne, úgy elbocsátom az illetőt, aki vezeti. Amennyiben ne adja Isten 
valami baj történik, én nem kívánok börtönbe  vonulni. Ezzel nem szabad  viccelni. Ha igény 
van, úgy lehetőség is van. Az ózdi társulás tud biztosítani buszt, annak a költségeit kell 
megfizetni a szülőnek. Megpályáztunk egy ilyen buszt mi is, úgy néz ki, hogy sikeres is  volt, 
így a héti, serényfalvi gyermekeket már iskolabusszal tudják majd szállítani, azzal fognak 
járni. Ez az autó ami nekünk van arra jó, hogy pl. egy szavalóversenyre, stb. néhány ember 
elutazzon. 
 
Tóth József: Az idősek esetében nem a szociális munkásokra gondoltam, hanem hogy a járdát 
a közhasznú munkások is le tudnák takarítani. Idejük lenne rá. 
 
Garaj Dániel: Gyárfás Ildikó természetesen a mai falugyűlésre is kapott meghívót. Úgy is 
volt, hogy részt tud venni, de telefonált, hogy a pótköltségvetés, Parlamenti elfoglaltságai 
miatt nem tud jönni,. Megígérte, hogy a következő rendezvényünkön részt fog venni. 
A képviselők tiszteletdíja rendeletben van szabályozva. Ez nyilvános. A rendelet ki  van 
hirdetve, a Interneten is megtekinthető, a hivatalba is meg lehet nézni. A forint összegét 
pontosan nem tudom megmondani. Alapdíjból és pótdíjból tevődik össze, ebből jönnek le a 
járulékok. Ötvenezer forint körül  van. Itt  van Kruppa Gabriella, ő lehet, hogy jobban meg 
tudja mondani. 
 
Kruppa Gabriella: Ötvenezer forint körüli összegről van szó. 
 
Garaj Dániel: Hangsúlyozom, hogy nem az idősek ellen kívánok szólni, de az idősek előtti 
takarítást is meg kell tudni oldani a tulajdonosoknak. A rászoruló idősek kapnak támogatást, 
aki nem rászoruló az gondoskodjon magáról, fogadjon fel valakit az ilyen jellegű munkákra. 
 
Endrész István: A beszámolót hallgatva, ha nem itt laknék, hanem idegen lennék, úgy azt 
gondolhatnám, hogy ez az ország legjobb helye. Én a tavalyi évben 50 ezer forint adót 
fizettem be az önkormányzatnak. Közben a csapadékvíz ömlik rám.  
A szennyvízzel kapcsolatosan megjegyezném, hogy az országban nagyon kicsi és eldugott 
településeken már évek óta van szennyvízcsatorna hálózat.  
Ahhoz, hogy adót tudjunk  fizetni, munkahelyeket kellene teremteni, biztosítani.  
A kommunális adó mértéke most is emelkedik azért, hogy a megépült új hivatalt fenn tudják 
tartani. A helyi adóból fizetik a költségeket. Nekem a régi is nagyon megfelelő volt, oda is 
nagyon szívesen mentem be, ha úgy kívánta a szükség.  
A beruházásoknál egyetlen bánrévei sem dolgozott. Az ilyen esetekben bánréveieket kellene 
foglalkoztatni. A 65 milliós beruházásból az önerő 28 milliót tett ki. Ebből az összegből 
lehetett volna munkahelyet teremteni. Te is azt ígérted Gabi, hogy a munkahelyteremtés 
kiemelt célod. 
 
Hajdu Gábor: Az önkormányzatnak nem a munkahelyteremtés a fő profilja. Ha lehetőség 
adódik, úgy én maximálisan támogatni fogom. A foglalkoztatással kapcsolatosan el kívánom 
mondani, hogy közhasznú, közcélú munkára sok munkával nem rendelkező segélyest 
behívunk. Téli közmunkaprogram keretében most is plusz 5 főt foglalkoztatunk. Én soha nem 
ígértem, hogy munkahelyet létesítek, úgy tudom, hogy te ígérted. Mindent elkövettünk annak 
idején, hogy a Hetex ide jöjjön, hogy legyen munkahely. Mi így tudunk a 
munkahelyteremtésben részt venni, hogy szívesen látunk itt vállalkozót, aki foglalkoztatna 
bánréveit. Mindenkit szívesen látunk, és mi ebben partnerek vagyunk. El kívánom mondani, 
hogy a Hetexben egyetlen bánrévei dolgozik, a többiek mind otthagyták a munkahelyüket. 
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Nekem meggyőződések, hogy akinek nincs munkája Bánrévén, az nem is akar dolgozni. 
Kivétel a nők és elnézést is kérek tőlük, mert nőket sajnos mi sem nagyon tudunk 
foglalkoztatni. A bánrévei munka nélkül lévő férfiak nagy része nem is akar dolgozni. 
Mindent elkövetünk, hogy ez a helyzet megváltozzon a lehetőségeinket figyelembe véve. Az 
is gondot jelent, hogy nincs kiképzett munkaerő. Tisztelet a kivételnek. Sajnos ezek között az 
emberek között, akiket mi közmunka keretében foglalkoztatunk, alig van olyan, akivel lehet is 
munkát végeztetni. Ezzel a közmunkával próbáljuk a munkához visszavezetni az embereket, 
néhányan vannak, akik már visszakerültek a munka világába. Több eszköz nincs a kezünkbe. 
Ha bárki jönni akar a településre munkahelyet teremteni, mi segítünk mindenben, szólj, 
partner vagyok. Egyébként jelenleg is folytatok tárgyalásokat olyan ügyben, hogy szeretnék 
vállalkozót ide hozni a településre. Ez még nem jelenti azt, hogy ide is fogja hozni a 
vállalkozását az illető. Sajnos nőket a közmunkában nem tudunk behívni, de próbáljuk a 
közfoglalkoztatásba bevonni őket is. Sajnos nekünk nincs eszköz a kezünkbe ehhez. Annak 
érdekében, hogy a közfoglalkoztatásba minél több embert bevonjunk, mi mindent elkövetünk. 
A cél a munka világába történő visszavezetés lenne, sajnos ezen emberek nagy része nem 
nagyon törik magukat a cél érdekében.  
 
Endrész István: Szélerőmű Gesztelyen és Hidasnémetiben épült meg, nem jöttek ide. Ha ilyen 
irányú tervek vannak, biztos vagyok benne, hogy segítenek, és eddig is segítettek volna. 
Nagyon sok ember 150 km-re jár el éhbérért dolgozni. Így is eljárnak, és véleményem szerint 
sokan vannak, akik dolgoznának itt.  
A munkahelyteremtésre nagy hangsúly kell fektetni, és menni kell utána, annak csak úgy van 
eredménye. 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Jelenlévők! Tájékoztatni szeretnék mindenkit, hogy a hivatali Opel 
Astra értékesítésre kerül nyilvános árverésen. Ezzel kapcsolatosan a hirdetmény a 
településünkön a hirdetőkre kitűzésre kerül. Az induló ára 840.000,-Ft. Az autó hét éves. Jövő 
hét hétfőn délután 15.00 órától lesz a nyilvános árverés megtartva. 
 
Tisztelt Jelenlévők! Köszönöm mindenkinek a részvételt. Kérek mindenkit, hogy amennyiben 
mondanivalója van, úgy nem kell a falugyűlést megvárni vele. Amikor a dolog történik, akkor 
jöjjenek be a hivatalba és jelezzék az észrevételeket, problémákat. Össze kell fogni a haladás 
érdekében. Nem könnyű évet kezdtünk el, segítsünk egymáson, és a felmerülő gondokat, 
problémákat beszéljük meg.  
 
Tisztelt Jelenlévők! Köszönöm, hogy eljöttek, és köszönöm az építő jellegű észrevételeket és 
hozzászólásokat.  
 
Több indítvány javaslat nem merült fel, Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta. 
 

K.m.f. 
 
Hajdu Gábor József       Tóthné Mustos Beatrix 
     polgármester                   mb. jegyző  
         
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
         Tóth Csabáné                             Ujváry Ferenc 
             képviselő                                                                             képviselő 
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